
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu I Etyki Radnych   

Rady Gminy Świdwin odbytego w dniu 13 października 2008 roku  
 

Stan członków komisji ..................................... 6 
Obecnych na posiedzeniu ................................. 5 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Daniela Bodnar. 
Powitała członków Komisji oraz gości: 
 

� Panią Dorotę Rakowską – Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pana Bernarda Laufera – Wójta Gminy 
� Pana Zdzisława Pawelca – Zastępcę Wójta Gminy 
� Panią Halinę Czajkowską – Sekretarza Gminy 
� Panią Renatę Kamińską – SWkarbnika Gminy 
� Pana Andrzeja Rauflajsza – Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Sportu 
� Pana Sebastiana Basiejkę – Koordynatora ds Sportu 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Dochody i wydatki hali gimnastycznej w Lekowie za I-sze półrocze 2008 

roku 
2. WaŜniejsze imprezy planowane w II półroczu 2008 roku 
3. Wolne wnioski 
 
Ad.1. Dochody i wydatki hali gimnastycznej w Lekowie za I-sze półrocze 

2008 roku 

 
Koordynator ds Sportu Pan Sebastian Basiejko poinformował, Ŝe hala 
gimnastyczna w Lekowie funkcjonuje od marca 2007 roku. Od 1 lipca 2008 
roku po likwidacji Gminnego Zespołu Oświaty, Kultury i Sportu do obsługi hali 
(na etatach Urzędu Gminy) zatrudnionych jest dwóch pracowników; Sebastian 
Basiejko – Koordynator ds Sportu oraz Marian Kierzek – 
gospodarz/konserwator hali. W charakterze sprzątaczek pracują panie  
zatrudnione w ramach prac interwencyjnych (są to pracownice wymienne).  
 
Hala czynna jest: 
� od poniedziałku o piątku w godzinach od 800 - 1600 dla potrzeb szkół z terenu 

Gminy Świdwin, w dni objęte nauką 
� od 1600-2200 zgodnie z zapotrzebowaniem wynajmujących 
� w soboty i niedziele – według zapotrzebowania administratora                                  

i wynajmujących 
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Opłatność za korzystanie z hali wynosi: 
� 40 zł./godz. od osób fizycznych oraz stowarzyszeń spoza terenu gminy 

Świdwin 
� 20 zł./godz. od stowarzyszeń z terenu gminy Świdwin 
 
Większość dochodu z funkcjonowania hali stanowią wpływy                                
z organizacji wypoczynku zimowego (obozu sportowego) – 16.416 zł. oraz 
organizacji balu sylwestrowego – 4.000 zł. Planowany dochód do końca 2008 
roku, to kwota około 35 tys.zł. 
 
Wydatki Gminnej Hali Sportowej na dzień 30 czerwca 2008 roku kształtują się 
następująco: 
� energia elektryczna ..................................................... 9.659 zł. 
� gaz .............................................................................. 27.248 zł. 
� woda ........................................................................... 582 zł. 
� internet ........................................................................ 359 zł. 
� telefon ......................................................................... 688 zł. 
� ścieki ........................................................................... 699 zł. 
� środki czystości ........................................................... 3.244 zł. 
� zestaw komputerowy .................................................. 3.955 zł. 
� kosiarka ....................................................................... 1.599 zł. 
� łóŜka polowe ............................................................... 16.000 zł. 
� materiały biurowe ....................................................... 845 zł. 
� róŜne (materiały budowl., paliwo, wyposaŜenie) ....... 2.000 zł. 
� przeglądy roczne i dozór ............................................. 666 zł. 
� monitoring ................................................................... 3.664 zł. 
Razem .............................................................................. 71.208 zł. 

 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani Daniela Bodnar zgłosiła uwagi osób  
korzystających z hali dotyczące nagłośnienia. Imprezy duŜo tracą z uwagi na zły 
odbiór przekazywanych informacji.  
 
Aby poprawić efekt nagłośnienia, Komisja zobowiązała Pana Basiejkę, 

aby do końca października zrobił rozeznanie jakie to będą koszty oraz 

gwarancja uzyskania oczekiwanego rezultatu.  
 
Pan Sebastian Basiejko przedstawił harmonogram waŜniejszych imprez 
planowanych w II półroczu 2008 roku w Gminnej Hali Sportowej w Lekowie. 
 
Nazwa imprezy Data Osoba odpowiedzialna  
Mecz o mistrzostwo II Ligi Kobiet 
UKS Rega Bierzwnica – 
KKS Polonia Kępno 

25.10.2008 
godz. 1200 Gałas, Basiejko  
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Mecz o mistrzostwo II Ligi Kobiet 
UKS Rega Bierzwnica – 
MKS Arot Astromal Leszno 

15.11.2008 
godz. 1700 Gałas, Basiejko 

Gminny Turniej Sołectw 
„O Szablę Wójta Gminy Świdwin” 

22/22. 
11.2008 

Basiejko, OdrowąŜ, 
Wojtów 

Sołecka Halowa Liga Piłki NoŜnej 
o Puchar Wójta Gminy Świdwin 

11/12. 
2008 

Basiejko 

Otwarta Halowa Liga Piłki NoŜnej 
11/12 
2008 

Basiejko 

Ogólnopolski Mikołajkowy Turniej 
Karate 

06.12.2008 
Knut 

Basiejko 
Mini Piłka NoŜna – Mistrzostwa  
gminy szkół podstawowych 

15.11.2008 
godz. 1000 

Knut 
Basiejko 

Mini Piłka NoŜna – Mistrzostwa  
gminy szkół podstawowych 

22.11.2008 
godz. 1000 

Knut 
Basiejko 

Koszykówka – Mistrzostwa Gminy 
Gimnazja 

4.11.2008 
godz. 1000 

Knut, Basiejko, 
Ejankowska 

Siatkówka – Mistrzostwa Gminy 
Gimnazja 

13.12.2008 
Knut, Basiejko, 

Ejankowska 

Zabawa sylwestrowa 2008/2009 
31.12.2008 
godz. 2000 

Basiejko 
Kulikowska 

 
Koordynator ds Sportu Pan Sebastian Basiejko poinformował, Ŝe 
Zachodniopomorski  Kurator Oświaty ogłosił otwarty konkurs ofert na 
wspieranie realizacji zadań ukierunkowanych na wzmocnienie oferty 
edukacyjno – wspomagającej szkolnych placówek kierowanej w szczególności 
do dzieci w wieku przedszkolnym, dzieci realizujących roczne przygotowanie 
przedszkolne oraz uczących się w klasach I-III szkoły podstawowej                              
i ogólnokształcącej szkoły muzycznej I stopnia w ramach Rządowego Programu 
Wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieŜy w 2008 roku 
„Aktywizacja Jednostek Samorządu Terytorialnego i Organizacji 
Pozarządowych.  
 
Wysokość środków finansowych przeznaczonych na realizację zdania                         
w województwie zachodniopomorskim wynosi 2.178.980 zł.  W kaŜdym 
województwie 15 v% przyznanych środków przeznacza się na programy, które 
obejmują uczniów niepełnosprawnych. 
Warunki jakie muszą spełniać wnioskodawcy: 
� dotację przyznaje się w wysokości 70 % środków niezbędnych do realizacji 

programu. Pozostałe 30 % środków stanowią środki własne realizatora 
programu.  

� podmiot, który otrzyma dotację, zobowiązany będzie do sporządzenia 
sprawozdania merytorycznego i finansowego z realizacji programu                            
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i przekazania go do Kuratorium Oświaty w Szczecinie w terminie do                       
22 grudnia 2008 roku 

� na obsługę programu realizatorzy mogą przeznaczyć nie więcej niŜ 5 % 
wszystkich środków 

 
Komisja wnioskowała o wygospodarowanie w budŜecie gminy kwoty 

5.000 zł. (jako wkład własny) i przystąpienie do sporządzenia wniosku. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani Daniela Bodnar przedstawiła wniosek 
postawiony na ostatniej Sesji Rady Gminy w sprawie modernizacji boisk 
sportowych w Łąkowie i Rusinowie.  
 
Z przedstawionych danych wynika, Ŝe został złoŜony wniosek (na pozyskanie 
środków unijnych) na modernizację dwóch boisk sportowych w Łąkowie                     
i Rusinowie po 20 tyś.zł. Sejmik Samorządowy Województwa 
Zachodniopomorskiego przyznał kwotę 10.400 zł. Na dzień dzisiejszy (z tej 
kwoty – po wykorzystaniu przez Łąkowo) pozostało 6.800 zł. Pozostałą 

kwotę Komisja proponuje podzielić i przyznać po 3.400 zł. dla 

kaŜdego z dwóch Klubów.  
 
Pani Daniela Bodnar przypomniała, Ŝe na jednej z Komisji postawiony był 
wniosek o połączeniu bibliotek gminnych w jedną. Miałoby to na celu 
moŜliwość pozyskania większych środków finansowych.  
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska poinformowała, Ŝe wiązałoby się to            
z dodatkowymi  kosztami – zatrudnienie pracownika księgowości. 
 
Komisja zobowiązała Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Sportu Pana 

Andrzeja Rauflajsza do rozpoznania sprawy do końca października. 

 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława śmudzińska 


